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§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs ordförande Kerstin Järne-
berg och Blazena Westerlund. Justering sker torsdag 14 januari. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 7 december 2009 anmäldes. 
 

§ 3 Dagens gäster: Birgitta Holm (m) och Gunnar Sandell (s)  
Rådet gästades av stadsdelsnämndens ordförande Birgitta Holm (m) och 
vice ordförande Gunnar Sandell (s). Rådet tog upp ett antal frågeställningar 
som berör omsorgen om personer med funktionsnedsättning, bland annat 
utbudet av fritidsaktiviteter och brukarinflytande vid gruppbostäderna. Bla-
zena Westerlund konstaterade besviket att varken majoritet eller opposition 
berört omsorgen om funktionsnedsatta i sina texter till verksamhetsplan för 
2010. Blazena menade att det saknas fantasi och visioner. 
 
Birgitta Holm svarade att nämnden inte ska detaljstyra men att man säkert 
kan bli bättre på att redovisa för rådet vad som faktiskt görs i verksamhe-
terna. På förslag från Ulla Thorslund bestämdes att någon enhetschef bjuds 
in till ett kommande rådsmöte för att berätta om utbudet av fritidsaktivite-
ter. Rådet nämnde även Träffstugan, som drivs av idrottsnämnden och vars 
fritidsverksamhet idag är öppen för åldrarna 7-25 år. Kanske kunde Träff-
stugan även vara öppen för funktionsnedsatta över 25 år. 
 
Gunnar Sandell menade att oppositionen medvetet talar om ett samhälle för 
alla istället för att ”skilja ut” funktionsnedsatta och andra grupper, men höll 
ändå med om att det ibland kan vara värdefullt att lyfta fram t ex funk-
tionsnedsattas olika behov. Både Birgitta och Gunnar uppmanade också rå-
det att ta alla chanser att till nämnd och förvaltning framföra konkreta för-
slag på förbättringar i verksamheterna. 
 
Rådet berörde utvecklingen av Farsta centrum och pekade bland annat på 
möjligheten att etablera en biograf. Agneta Hagström föreslog att en enkät 
skickas ut till alla boende i området för att ta reda på vad invånarna helst 
skulle vilja att det satsas på. Som alternativ till en enkät tog Gunnar San-
dell upp möjligheten att anordna regelbundet återkommande möten i varje 
stadsdel, för att informera om kommande satsningar och samtidigt föra en 
dialog om vad de boende tycker är viktiga utvecklingsområden.  
 
Kerstin Järneberg tog upp behovet av ett övergångsställe vid Majrovägen i 
Gubbängen, bland annat med tanke på de många äldre som bor i området. 
 
Avslutningsvis under samtalet med Birgitta Holm och Gunnar Sandell upprepa-
de rådet sitt önskemål om att få träffa hela stadsdelsnämnden, med hänvisning 
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till kommunfullmäktiges instruktion för de lokala handikappråden där det anges 
att rådet ska träffa hela nämnden minst en gång per år. Alla var överens om att 
detta skulle kunna ordnas senare i vår, gärna i anslutning till ett nämndsamman-
träde. 
 
Birgitta och Gunnar och rådet tackade varandra för denna möjlighet att mötas 
och utbyta synpunkter och förslag. 
 

§ 4 Aktuellt från nämndsammanträdet den 17 december 2009 
Inget fanns att rapportera. 
 

§ 5 Ärenden till nämndsammanträdet den 21 januari 2010 
Ärende nr 8: Funktionshinderinspektörernas granskning av daglig verk-
samhet och sysselsättning 
Rådet menade att det var mycket intressant att läsa inspektörernas gransk-
ningsrapport. 
 
Ärende nr 10: Förslag till program för Larsboda Strand – yttrande till 
stadsbyggnadsnämnden 
Eftersom ärendet blev klart först sent under fredagen kunde rådet först vid 
sitt förmöte ta del av förvaltningens förslag till remissvar. Programförslaget 
kunde inte delas ut alls pga en trasig färgkopiator. Detta innebar att rådet 
inte hade möjlighet att lämna några synpunkter på ärendet. 
 
Rådet noterade att stadsbyggnadsnämndens handikappråd vid sitt samman-
träde den 10 december 2009 beslutade att uppmärksamma Farsta handi-
kappråd på frågan om Hökarängsbadet och strandpromenaden i området 
(se bilaga). På förslag från stadsbyggnadsnämndens handikappråd besluta-
de rådet att bevaka badet och strandpromenaden i det fortsatta planarbetet. 
 

§ 6 Information från förvaltningen och avdelningen för vuxna 
Förvaltningschef Ulla Thorslund berättade att förvaltningen nu planerar verk-
samheten i enlighet med verksamhetsplan 2010. 

 
§ 7 Övriga frågor  

Kerstin Järneberg har gjort fortsatta ansträngningar att få kontakt med 
Mattias Celinder vid Atrium Ljungberg. Ulla Thorslund berättade att Mat-
tias nyligen lämnade sin tjänst vid Atrium och lovade se till att rådet får in-
formation om vem inom fastighetsföretaget som ansvarar för de aspekter 
av Farsta centrum som intresserar rådet. 
 
Ulla Thorslund lovade också att ta upp med Atrium de synpunkter som rå-
det tidigare har diskuterat, t ex bristen på toaletter och behovet att markera 
nivåskillnaderna i golvet i den nya delen av centrumanläggningen,detta för 
att undvika skador.  
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Rådet tog upp det faktum att Synskadades Riksförbund (SRF) under en 
längre tid saknat representation i rådet eftersom organisationens represen-
tant varit förhindrad att närvara vid sammanträdena. Kerstin Järneberg 
kommer att framföra till SRF:s ordförande att det är mycket angeläget att 
även SRF:s synpunkter kan framföras i rådet och därmed komma stads-
delsnämnden tillgodo när verksamheter ska planeras och följas upp. 
 
Den senaste tidens bristande snöröjning och halkbekämpning diskuterades. 
Rådet uttryckte stort missnöje och såg gärna att förvaltningen tar upp saken 
med trafikkontoret. Rådet gissade att de skador och lidande som snö och 
halka förorsakar kostar mångdubbelt mer än en väl planerad och genom-
förd snöröjning.  
 

§ 8 Nästa sammanträde 
Rådets nästa sammanträde hålls måndag 1 februari 2010 kl 15.00-16.30, 
med förmöte kl 14.15. 
 


